



الاسم: ثاير فالح علي الخولاني

التولد : ١٩٦٦م.

العنوان الوظيفي : تدريسي

اللقب العلمي : مدرس

القسم : قسم اللغة العربية - كلية التربية الاساسية - جامعة ديالى

- بكالوريوس لغة عربية من جامعة بغداد - كلية التربية للعلوم الانسانية ابن رشد، عام ١٩٩١م.

- ماجستير لغة عربية / أدب من كلية آداب الجامعة العراقية عن رسالته الموسومة (ب) ذو الرمة في معايير النقد القديم والحديث (بتقدير (جيد) عام ٢٠٠٤م.

- دكتوراه لغة عربية / أدب من كلية آداب الجامعة العراقية عن أطروحته الموسومة (ب) المواقف النقدية لأبي زيد القرشي في جمهرة أشعار العرب (بتقدير (جيد جدا) عام ٢٠١٤م.

المواد التي يدرسها : النقد الأدبي ، الأدب العباسي.

البحوث المنشورة :

١. مقارنة نفسية اجتماعية لشعر الفرزدق (مشترك)، مجلة الفتح ، العدد ٤٣ بتاريخ ٢٠٠٩م.
٢. ظاهرة القناع في شعر فدوى طوقان، مجلة كلية الآداب (مشترك)، ٢٠٠٩م.
٣. المفاضلة بين الشعر والنثر في الفكر النقدي، مجلة الاستاذ (مفرد)، ٢٠١٠م.

Name: Thayer Faleh Ali ALKHAWLANY

Nascent: . ١٩٦٦

Job Title: teaching

Scientific Title: Teacher

Department: Department of Arabic Language Faculty of Basic Education Diyala University

Bachelor of Arabic language from Baghdad University's College of Education Humanities(Ibn Rushd) . ١٩٩١

Master Arabic language / literature from the Faculty of Literature Iraqi university for his tagged (with Alrmh titrated in the old currency and the Hadith) grade (good) in . ٢٠٠٤

PhD Arabic Language / Literature from the Faculty of Literature Iraqi university for his thesis tagged (cash positions to Abu Zaid al-Qurashi in a population of Arab poetry) estimate (Gidjadda) in . ٢٠١٤

Courses: literary criticism, literature Abbasi.

Research published:

- 1. psychological approach to social hair Farazdaq (joint), Open Magazine, No. ٤٣ dated . ٢٠٠٩**
- 2. phenomenon mask in Fadwa Toukan hair, Journal of the Faculty of Arts (shared), . ٢٠٠٩**
- 3. tradeoff between poetry and prose in critical thought, a professor magazine (single), . ٢٠١٠**